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Vragen van het lid Dezentjé
Hamming-Bluemink (VVD) aan de
minister voor Jeugd en Gezin over de
melding van kindermishandeling.
(Ingezonden 17 november 2009)

1
Kent u het artikel «Melding
kindermishandeling kan beter»?1

2
Hoe beoordeelt u het feit dat er 25
van de 90 bezochte ziekenhuizen
waren die op een meerderheid van de
elf onderwerpen van de Inspectie
voor de Gezondheidszorg
onvoldoende scoren?

3
Bent u bereid met deze ziekenhuizen
in overleg te treden om de situatie
aldaar te verbeteren?

4
Denkt u dat een stijging van het
aantal meldingen deels te danken is
aan de meldcode? En zo ja, zou een
meldplicht kunnen leiden tot meer
meldingen?

5
Bent u gezien deze resultaten bereid
in de begroting voor 2011 de
ervaringen die met de meldcode zijn
opgedaan te behandelen, zodat de
Kamer hierin meer inzicht heeft?

1 AD, 5 november 2009
http://www.ad.nl/ad/nl/1015/Gezondheid-
wetenschap/article/detail/442128/2009/11/
05/Melding-kindermishandeling-kan-
beter.dhtml

Antwoord

Antwoord van minister Rouvoet
(Jeugd en Gezin) (ontvangen 16
december 2009)

1
Ja.

2
Ziekenhuizen hebben de afgelopen
twee jaar hard gewerkt aan
verbeteringen. Het percentage
ziekenhuizen dat verantwoord scoort
is voor alle randvoorwaarden hoger
dan in 2007. Ook is het aantal
meldingen vanuit ziekenhuizen en het
aandeel van de meldingen van
ziekenhuizen ten opzichte van het
totaal gestegen.
Vooral bij de volgende onderwerpen
is aanzienlijke vooruitgang:
• Negentig procent van de Raden van
Bestuur heeft beleid geformuleerd op
het gebied van kindermishandeling
(ten opzichte van 37 procent in 2007);
• Alle SEH-afdelingen hebben beleid
rondom kindermishandeling (79
procent in 2007);
• Het percentage ziekenhuizen met
een werkgroep kindermishandeling is
gestegen van 45 naar 87 procent;
• Het percentage ziekenhuizen dat
samenwerkt met het AMK is
verdubbeld van 41 naar 83 procent;
• Bijna negentig procent van de
SEH-afdelingen registreert kinderen
bij wie een verdenking op
kindermishandeling bestaat (88
versus 47 procent in 2007).
Een verdere verbetering is echter
nodig. De inspanningen zullen erop
gericht zijn om dit te verbeteren. De

inspectie zal daarom de ziekenhuizen
in december 2009 vragen om te
rapporteren over de onderwerpen die
begin 2009 in hun individuele
rapportage nog niet in orde waren,
waarna indien nodig een verscherpt
handhavingsregime volgt.

3
De ziekenhuizen die nog niet op alle
onderwerpen verantwoord scoren
moeten vóór 18 december 2009 bij de
inspectie de stand van zaken
aangeven.
Bij het handhavingsbeleid worden de
principes gehanteerd uit het
handhavingskader van de inspectie.
Daarmee dwingt de inspectie af dat
de ziekenhuizen alsnog verantwoord
gaan scoren op de betreffende
onderwerpen.
Daarnaast zal ik via de koepels van de
ziekenhuizen aandacht blijven vragen
voor dit onderwerp en aandringen op
verder verbetering.

4
Ik kan niet een op een zeggen dat de
stijging van het aantal meldingen
alleen maar te maken heeft met de
meldcode. Maar de aankondiging van
de wet meldcode huiselijk geweld en
kindermishandeling helpt
professionals als het gaat om het
durven zetten van stappen richting
een melding. De geplande datum
voor het inwerking treden van de wet
meldcode Huiselijk Geweld en
Kindermishandeling is 1 januari 2011.
Vanaf die periode zijn de sectoren
verplicht om over een meldcode in
hun eigen organisatie te beschikken.
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Het basismodel, een handreiking
welke als basis dient voor het
opstellen van een code voor de eigen
organisatie, wordt naar verwachting
in december 2009 aangeboden aan
de verschillende sectoren. Dit helpt
organisaties om vooruitlopend op de
wet over een meldcode te
beschikken.
In de brief van 9 september 2008, met
kenmerk DMO/SSO-2859063 hebben
de Staatssecretaris van VWS, de
Minister van Justitie en ik
aangegeven dat wij niet voor een
meldplicht kiezen, maar voor een
verplichte meldcode. In diezelfde
brief hebben wij beargumenteerd
waarom een meldplicht voor
Nederlandse situatie geen
toegevoegde waarde heeft.

5
Ik zal u in mijn voortgangsrapportage
kindermishandeling, die ik voor de
zomer naar de Tweede Kamer zal
sturen informeren over het
wetvoorstel. Daarnaast zal ik u in het
najaar van 2010 informeren over de
stand van zaken van ontwikkelde
meldcodes bij de branche- en
beroepsgroepen van de verschillende
sectoren.
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